
Notulen OV vergadering 13-09-2021

Locatie: Lage Hoek, fysiek

Aanwezig: Arnold, Ester, Jolien, Kim, Eveline, Sabine, Regina

Afwezig: Armel, Debbie

1. Opening

2. Verslag 14 juni

Geen op- of aanmerkingen

3. Evaluatie

Schoolfotograaf: meningen verdeeld. Aantal vinden de kwaliteit slecht. Kinderen moesten
dezelfde pose aannemen. Nu het moment een andere schoolfotograaf zoeken zodat het op tijd
geregeld is. Kosten worden besproken. Is wel vrij prijzig. Sommige fotografen geven de leerkracht
“gratis” een stapeltje klassenfoto’s voor alle leerlingen. Nancy heeft vorig jaar een tip gegeven
voor een fotograaf aan Eveline. Eveline gaat dit delen met de groep en wellicht kunnen we deze
fotograaf benaderen. Eveline heeft al mailcontact gehad en inlog gekregen om op de site te
kijken. Inzage in afname dit jaar heeft de fotograaf uitbesteedt. Is dus geen duidelijkheid over.

Alternatieve schoolreisdag: is heel positief op gereageerd. Bij de Van Ree kraam waren 2 leden
geen overbodige luxe. Volgende keer appelmoes erbij? Wordt wel stuk prijziger dan. Was een
fijne relaxte dag. Groepen 1 t/m 4 hadden het erg leuk met de workshops. Zwemmen was ook erg
geslaagd. Alleen de  patat met snacks was niet goed geregeld. Stond maar 1 meisje voor klaar. De
rest is bij het Valkje gehaald door Eveline. Er is van tevoren wel gevraagd of ze het aankonden bij
de Wijzend. Daar was bevestigend op gereageerd. Ze gaan wel wat doen met de prijs hebben ze
toegezegd. Rekening van de Wijzend is er nog niet.

Vivaldi ijs is ook heel goed gegaan. Was vanwege de ellende op het schoolplein. Deze week waren
er ook een aantal onderdelen afgesloten op het schoolplein. Er zaten wespen in een toestel en bij
de berg zat een rups die wellicht een processierups zou kunnen zijn. Was het uiteindelijk niet.
Grond is erg droog en wordt door de leerkrachten nat gehouden

4. OV reglement/KVK/ouderraad voortgang

Brenda gaat er mee aan de gang. Zij heeft het laatste concept. Eveline wacht even totdat John
geïnstalleerd is en dan wordt het besproken. Kim uitgeschreven bij de KvK en Arnold en Arjan
gaan zich inschrijven. Arjan kan wel in de ING rekening. Bij de ALV noemen dat de overgang van
OV naar ouderraad wat moeizaam gaat vanwege beren op de weg die het bestuur ziet. Postadres
staat op de Lage Hoek. Laten we voorlopig zo.



5. Financiën

De digitale bonnetjes mogen via het emailadres van Armel. De “fysieke” bonnetjes mogen
gefotografeerd worden en dan geappt worden aan Sabine.  Er hebben al 24 ouders kamp betaald
vandaag. Arjan krijgt steeds een melding van WIScollect als er betaald is.

Onrust kamp

Er was onrust bij de ouders van groep 8 over het kamp. 1 Ouder had een mail gestuurd naar Nick
en naar de directie Nick heeft erop gereageerd, maar dat was onvoldoende voor de ouders. Het
ging over de betaling die er nog niet uitgestuurd was terwijl het kamp over 1 week is. De hoogte
van het bedrag was een issue (een aantal hadden al een deel betaald omdat ze al voor schoolreis
betaald hebben). Ook de auto’s waren een punt van kritiek. Is al jaren zo vanwege de kosten van
een bus en zodat de ouders dan even de kamplocatie kunnen zien en even een rondje kunnen
lopen. Is dus een bewuste keuze. Ze vielen erover vanwege de Corona en de lange reistijd. Ouders
krijgen reiskosten betaald en er waren genoeg ouders en zelfs teveel aanmeldingen.  Bus kost 20
euro per kind. Wordt volgend jaar opnieuw geëvalueerd. De ouders vielen ook over de tentjes. De
kinderen kunnen allemaal binnen slapen, maar hebben de keuze om in een tent te slapen. De
tentjes kunnen zelfs binnen in een schuur. Wellicht was de berichtgeving wat laat. Er zouden de
afgelopen jaren ook kinderen naar huis gegaan zijn. Dat is ook niet waar. Er is wel een ouder in de
B&B gaan zitten vorig jaar. Locatie is bewust gekozen vanwege het vele vermaak in de buurt. Kim
vraagt of er de komende jaren ook genoeg ruimte is met de groei van de school. Gaat Eveline
terugkoppelen aan de leerkrachten. Het kamp is echt iets van de leerkrachten. OV hoeft daar
niets mee te doen. Er gaan ook alleen leerkrachten mee. Idee is wel het kamp te evalueren met
de kinderen.

Dit soort klachten hoeven niet via de OV. Vergadering is openbaar, maar kamp is geen onderwerp
van de OV en we hebben een agenda. Als ouders buiten de OV wat willen inbrengen dan moeten
ze van tevoren kenbaar maken wat ze willen bespreken en het onderwerp mailen.

Hoogte ouderbijdrage

Bij de ALV wordt de hoogte van de ouderbijdrage vastgesteld. Het eten en drinken wordt echt
duurder. Het lukt eigenlijk niet meer met dit budget. Het is nu 27,50 voor de schoolreis en 25
euro voor de andere activiteiten. Het idee is 5 euro erbij te gaan vragen. Dus 57.50 euro per kind.
Er moet via WIScollect 1 x extra betaald worden voor een extra betaling. Er is een overzicht welke
ouders al betaald hebben. Daar moet dus onderscheid in gemaakt worden.

6. Stand van zaken commissie

Overzicht activiteitenkalender:

Overzicht opgestuurd door Eveline. Taakverdeling moet opgesteld worden.

● Kinderboekenweek: aankleding in de school. Thema: worden wat je wilt. Begint op 6
oktober. Bij Noppes kijken naar boeken over de beroepen? Bij de ingang wat ophangen.
Leraren hebben zelf al veel georganisserd. Promomateriaal regelen bij
brandweer/ziekenhuis/dierenarts/politie. Nog even afstemmen



● Scholierenveldloop: drinken en traktatie verzorgen. Hoeft niemand fysiek aanwezig te
zijn. Nog niets over gehoord. Is last minute. Is nog geen datum voor.

● Sinterklaas: Regina, Arnold, Ester, Jolien. Is op donderdag 25 november.
● Kerst: 21 en 22 december. s Avonds: Mariska, Sabine, Kim, Debbie. Actiepunt: Pieten nog

regelen! Ester gaat daar achteraan.
● Voorleesdagen: ergens in januari. OV regelt de reserve pauzehap als het doorgaat
● Carnaval: 18 februari: Regina, (Mariska), Jolien. Muziek moet geregeld worden. Playlist

regelen
● Pasen: Paas 10 uurtje regelen. Regina, Kim
● Unicefloop: wordt niet meer begeleid vanuit school. Geen ondersteuning vanuit OV meer

nodig dus. Melden in de nieuwsbrief
● Voorleeswedstrijd: OV lid als jurylid. Woe 6 april. Kim en Arnold
● Sportdag: vrijdag 22 april: 5 t/m 8 op locatie en groep 1 t/m 4 op school: Regina, Ester,

(Mariska)
● Schoolfotograaf: week van 13 juni.  Regina, Ester
● Afscheid groep 8: woe 13 juli. Tegel en doppler. Ook groepen 8 die al geweest zijn erbij.

Arnold regelt de Dopplers, tegels: Kim
● Versiercommissie: Debbie, Sabine, Jolien, Mariska
● Volgend jaar: Aap en Tijger op school. Aap is dan jarig. 2e vrijdag van het schooljaar.

Buitenspelwerkgroep -begroting: geen nieuws

Actiepunt versiercommissie: rondje door school lopen en kijken wat er neergezet en
opgehangen kan worden. Mag na schooltijd. Eveline had een opslagplek op de meetketting
geregeld.

Nieuwe leden aangemeld: we wilden er 1 lid bij. Is niet meer gelukt om dat in de nieuwsbrief
te krijgen. In de Socravaria kan de vacature en moet de datum van de ALV vermeld worden.

Aandachtspunten jaarvergadering 8 oktober

Agenda en jaarverslag moeten van tevoren gecommuniceerd worden met alle ouders. Armel
maakt een financieel jaarverslag. Actiepunt Armel: financieel jaarverslag maken en
kascommissie benaderen. Kascommissie moet akkoord geven op financieel jaarverslag
voordat de vergadering is. Actiepunt Arnold: agenda maken. 1 van de leden van de
kascommissie moet op de ALV zijn. Actiepunt: frisdrank en koffie en thee en koekjes/zoutje
regelen.

9. Keti Koti ontbijt?

1 juli. Afschaffing van de slavernij. Eveline gaat het overleggen

10: Lief en Leed



Patricia en Eefje en Rosanne zijn bevallen en krijgen een koffertje. Eveline Teunisse is
getrouwd: kaartje. Paar verhuizingen. En kaartje Annette voor medische behandeling die ze
moet ondergaan (is uitgesteld). Verder geen info, want Debbie is er niet. Actiepunt: kaartje
maken voor de nieuwe directeur (Debbie)

11. Planning vergaderingen

Is akkoord

12: datum uitje:

Een aantal moeten de datumplanner nog invullen

13. Verkeerssituatie rondom school

Is niet echt voor de OV. Er is wel een verkeerswerkgroep. Johan Feld is de verkeersouder van
de school. Stopt ermee.

14. Rondvraag WTTK

Regina: studiedagen en geen week vrij in juni. Een aantal zijn vanuit hogerop gepland en is
geen invloed op. Week vrij in juni kan niet meer. Er moet 1 beleid zijn en was geen draagvlak
voor bij de andere scholen. Sinterklaaskadootjes in eigen beheer? Dat mag. Actiepunt:
Eveline een lijstje met aantal jongens en meisjes in de klas. Pleinwacht: 1 medewerker per
groep. Wordt betaald. Als er 3 klassen buitenspelen dan 3 pleinwachten elk gekoppeld aan
eigen groep. Zijn IKC medewerkers. Steeds dezelfde mensen die de regels van de school
kennen. Schoolpauze: 15 minuten eten en 1 activiteit (lezen of filmpje kijken) De eerste 10
minuten stil eten. Gevonden voorwerpen in de gevonden voorwerpenbak verdwijnen. Kan er
meer toezicht op? Terugkoppelen bij leerkrachtenteam: als je wat vindt en je weet van wie
het is: geef het aan het kind/ouder zelf. 5/12: geen snoep kopen van de 5 euro voor surprise.
Terugkoppelen naar lerarenteam en kadootjes kiezen van het lijstje. BSB tassen: wat te doen
bij stuk of kwijt? Bij stuk nieuwe van school. Bij kwijt zelf betalen. Er wordt met smart
gewacht op de nieuwe BSB tassen. Is het verplicht om mee naar de bibliotheek te gaan? Ja,
het is verplicht. Oudleerling zou een sleutel van de school hebben? Ze maken filmpjes op
school? Maar alarm staat erop en er is net een nieuwe code.

Eveline: klassenbudget. Je koopt dingen voor het leerplein. 50 euro per klas. Verdelen in deel
leerplein en deel klas? Per leerplein? Voor sinterklaas ook kadootjes per leerplein. Wordt per
leerplein. Dus 4 klassen op  1 leerplein is 400 euro budget.

Einde vergadering




